
        Referat fra generalforsamling den 26.04.2022

1. Valg af ordstyrer.
John.

2. Valg af referent.
Inge.     

3. Godkendelse af dagsorden.
Godkendt.

4. Beretning af formanden:

Allan fortalte lidt om året – men der er jo ikke sket meget i 2021-2022 på 
grund af corona.

Den 31. december 2021 var vi 39 aktive medlemmer, en stigning fra året før 
på 4 medlemmer. Fodboldgolf var en stor succes, og 10 medlemmer var 
mødt og havde en rigtig hyggelig eftermiddag.

Nye tiltag: der er krolf den 24.5. kl. 13.00 og den 15.06 kl. 13. 
Sommerudflugt: Sejltur på Skanderborg sø den 23.6, som skal afslutte 1. 
halvår af 2022.

Vejle idrætsfestival 25 års jubilæum fra 28-30 juni har 18 deltagere.

5. Regnskab 2021.
Regnskab blev i Jettes fravær fremlagt af Inge, og det er et meget flot 
regnskab. Jette har undladt at søge fonde og §18 midler, da der har været 
penge nok på kontoen

6. Budget 2022.
Budget blev også fremlagt af Inge på vegne af Jette.

7. Indkomne forslag.
Ingen.

8. Valg til bestyrelsen.

Allan (formand), Jesper, John (næstformand), Martin Wurtz og Cecilie.

Alle modtog genvalg.

9. Eventuelt.

Vi skal have lavet reklame for vores forening, holdene kan godt bruge lidt 
flere medlemmer (vandsgymnastik torsdag er fyldt op).


